

Dear MS Parents,

General required items:

1. Lock for locker
2. Pencil case with necessary stationery (-pencils, pens, sharpener, colored pencils, highlighters, eraser, ruler)
3. **Headphones**
4. **Refillable water bottle (not glass)**
5. Laptop with the following specifications:
 - Fully charged, with a power cable
 - Power bank for charging laptop (Optional but highly recommended)
 - The keyboard must have English & Arabic characters or an Arabic character keyboard cover (found at bookstores)
 - NO VPN
 - Recommendation of Hardware and Software Requirements:
 1. Students must have the following “**minimum**” hardware specifications

a) Laptop (Windows)

- Processor: Intel Core **i7**
- Memory: 8 GB RAM (**more is preferred**)
- Operating System: Microsoft Windows **11** (latest).
- 256 GB Storage

b) MacBook

- Processor: Apple **M2**
- Memory: 8 GB RAM (**more is preferred**)
- Operating System: **15 Sequoia**

- Operating System: Ventura 13.0

2. Students must install and use the following applications, as these are most compatible with all class activities.

(Make sure these applications are updated.)

Internet Browsers such as Google Chrome. Students must disable non-Google threats and related extensions, as they interfere with security.

Subjects Requirements:

Arabic	• Arabic notebook • labeled zipper or button folder (to place reading books and journals)
English	• 5 Subject Notebook

	• Post-its • Labeled zipper or button folder (to place reading books and journals)
Math	• Math notebook • A4 Folder • Small whiteboard • Whiteboard marker and eraser
Science 	• Spiral-bound A4 notebook • Post-its • Glue-sticks • Graph paper • Tape
Arabic Social Studies	• Ring Binder with A4 Papers. • Labeled zipper or button folder (to place reading books and journals) • Small stick-on whiteboard with Marker. (used for quick activities and individual reviews)
Islamic Studies	• Labeled zipper or button folder (to place reading books and journals) • A5 Notebook

Note: Any other specific materials might be requested from only a few students based on their electives and will be shared with them later by their elective teachers.

Thank you,
MS Administration

أهالي طلاب المرحلة المتوسطة الكرام،

المستلزمات المدرسية المطلوبة:

- 1- قفل للخزانة الخاصة بالطالب
- 2- مقلّمة مع القرطاسية اللازمة (أقلام رصاص- أقلام حبر - مبراة- أقلام تلوين- ممحاة- أقلام تظليل Highlighters)
- 3- سماعة
- 4- إحضار قنينة ماء معاد تعبئتها (ألا تكون زجاجية)
- 5- جهاز الكمبيوتر المحمول بالمواصفات التالية:

- مشحون بالكامل مع وجود كابل الشحن.
 - شاحن (Power Bank) لشحن الكمبيوتر المحمول (اختياري لكن ينصح دائماً بإحضاره)
 - يجب أن تحتوي لوحة المفاتيح على أحرف اللغتين الإنجليزية والعربية أو على غطاء لوحة مفاتيح اللغة العربية (موجودة في المكتبات).
 - لا يسمح بتحميل برنامج VPN
 - المواصفات المطلوبة للأجهزة والبرامج:
- 1- يجب أن يكون لدى الطالب الحد الأدنى من مواصفات الأجهزة التالية:

a. الكمبيوتر المحمول

- المعالج Intel Core i7
- الذاكرة سعة 8 جيجابايت رام (يفضل المزيد من السعة)
- نظام التشغيل: مايكروسوفت ويندوز 11 (آخر تحديث)
- سعة تخزين 256 جيجا

b. ماك بوك

- المعالج Apple M2
- الذاكرة سعة 8 جيجابايت رام (يفضل المزيد من السعة)
- نظام التشغيل: Sequoia 15

2- على الطلاب تحميل واستخدام التطبيقات التالية لأنها أكثر توافقاً مع جميع أنشطة الفصل.

(تأكد من تحديث هذه التطبيقات)

- شبكة الاتصالات مثل "جوجل كروم"، يجب عليك تعطيل الملحقات غير المتعلقة بـ "جوجل" حيث إنها قد تتعارض مع الناحية الأمنية وتسبب تهديدات.

متطلبات المواد الدراسية:

اللغة العربية	● دفتر لمادة اللغة العربية
	● مجلد مُعَنّون لحفظ الكتب وأوراق العمل (بسحاب/زر كبس)

● دفتر ذو خمسة فواصل ● أوراق لاصقة لتسجيل الملاحظات post-its ● مجلد مُعَنَوَن لحفظ الكتب وأوراق العمل (بسحاب/زر كبس) ● سيتم مشاركة أسماء الروايات الإنجليزية المطلوبة في بداية العام الدراسي	اللغة الإنجليزية 
● دفتر لمادة الرياضيات ● مجلد حجم A4 ● سبورة بيضاء صغيرة ● قلم وممحاة للسبورة	الرياضيات
● دفتر A4 ذو أسلاك (Spiral-bound A4 notebook) ● أوراق لاصقة لتسجيل الملاحظات post-its ● صمغ ● أوراق رسم بياني ● شريط لاصق	العلوم 
● ملف ذو حلقات مع أوراق (Ring Binder with A4 papers) ● مجلد مُعَنَوَن لحفظ الكتب وأوراق العمل (بسحاب/زر كبس) ● سبورة بيضاء لاصقة مع قلمها (تستخدم للأنشطة السريعة والأعمال الفردية)	الدراسات الاجتماعية
● مجلد مُعَنَوَن- حافظ الأوراق بسحاب/زر كبس (لوضع كتب القراءة والمجلات)	التربية الإسلامية

ملاحظة: قد يتم طلب أي مواد أخرى لعدد قليل من الطلاب بناءً على موادهم الاختيارية، وسيتم مشاركتها معهم لاحقاً من قبل معلمي المواد الاختيارية.

مع أطيب التحيات،

إدارة المرحلة المتوسطة